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Protokół Nr 5/15 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 15.01.2015 r., godz. 10.00-15.30. 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek na podstawie listy obecności, która stanowi zał. nr 1 

do protokołu, stwierdził quorum i otworzył posiedzenie. Nieobecny na posiedzeniu Andrzej 

Kościukiewicz. Spóźnienie zapowiedziała radna Iwona Czyż. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek poinformował, że z powodów zdrowotnych na 

posiedzeniu Komisji nie może być obecny Kierownik ZOŚ, w związku z czym 

zaproponowano, aby wykreślić punkt 6 i na jego miejsce wprowadzić punkt dot. analizy 

funkcjonowania i finansowania Hali Sportowej im. Andrzeja Grubby. Propozycja została 

poddana pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. Zmieniony porządek 

został poddany pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 6 radnych. Porządek stanowi zał. nr 

2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z dnia 10.12.2014, 15.12.2014, 17.12.2014. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na rok 2015. 

5. Określenie lokalizacji na budowę Skateparku i siłowni plenerowej. 

6. Analiza funkcjonowania i finansowania Hali Sportowej im. Andrzeja Grubby. 

7. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

8. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z dnia 10.12.2014, 15.12.2014, 

17.12.2014.         --------------------przyszła radna Iwona Czyż, 7 radnych----------- 

 

Przewodniczący Komisji poinformował o uwadze radnej Iwony Czyż do protokołu z dnia 

15.12.2014 r. Zaproponowano, aby przyjąć uwagę na końcu punktu 3 w treści: Komisja 

wnioskowała o  wykreślenie kwoty 129.843,73 wynagrodzenia osobowe dział 750-75023-4010 

z planu na 2015r. Pan Burmistrz stwierdził, iż pracownicy w miesiącu październiku 2014r. 

otrzymali podwyżkę w związku z czym pokrycie takiej różnicy w planach na 2015r. jest jak 

najbardziej zasadne. Natomiast Pani Skarbnik powiedziała, że nastąpiła  pomyłka w 

podsumowaniu czterech etatów i różnica jak wystąpiła jako nadwyżka to 36.000zł. 

Członkowie komisji wnioskowali, aby kwotę przeznaczyć na inny cel np. remont przyziemia w 

przedszkolu. 

Uwagę poddano pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 7 radnych. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby nie odczytywać pozostałych protokołów, za wnioskiem 

głosowało 6 radnych.  

 

4. Opracowanie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na rok 

2015. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przystąpiła do omówienia i analizy projektu 

planu pracy, przygotowanego przez radnego Mateusza Bobka. Komisja podczas omawiania 

tematyki wniosła kilka uwag, które zostały zamieszczone w ostatecznej zaakceptowanej i 

przyjętej 7 głosami za, wersji planu pracy na 2015 r., który załącza się poniżej. 

 

Plan Pracy 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na 2015 r. 

 
Lp. Tematyka posiedzeń Termin realizacji 

1. 1.Przyjęcie planu pracy Komisji RGiB na rok 2015. 

2.Analiza funkcjonowania i finansowania Hali Sportowej im. Andrzeja 

Grubby.  
3.Dyskusja dotycząc planowanej lokalizacji siłowni plenerowej i skate parku. 

4.Analiza funkcjonowania i finansowania Zakładu Ochrony Środowiska. 

5.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

6.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Styczeń 2015 

2. 1.Analiza środki finansowe przewidziane na organizację imprez kulturalnych i    

plenerowych oraz promocje turystyczną Gminy.      

2.Analiza realizacji inwestycji na nieruchomościach gminnych przekazanych 

w dzierżawę na okres powyżej 10 lat. 

3.Oświetlenie uliczne – koszty oświetlenia za 2014 rok oraz planowane 

remonty  związane z oświetleniem ulicznym w roku 2015. 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Luty 2015 

3. 1.Informacja na temat: 

a) zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2014 roku; 

  b)   zdolności kredytowej gminy 

  c)   umorzeń  podatków w 2014 roku. 
 2.Analiza ściągalności opłat za wodę, ścieki, odpady i czynsz oraz podatku od   

środków transportowych, podatku rolnego i od nieruchomości  oraz opłaty targowej i 

miejscowej za 2014 rok. 

3.Informacja o działaniach podejmowanych przez gminę w celu poprawy 

ściągalności zadłużeń. 

4.Informacja o planowanych miejscach przeznaczonych pod dzierżawę na działalność 

gastronomiczno-handlowo-rozrywkową na terenie Gminy z uwzględnieniem w planie 

sytuacyjnym wykazu punktów na zajęcie pasa drogowego. 

5. Analiza środków finansowych przeznaczonych na płacę za lata 2010-2014. 

6.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

7.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Marzec 2015 

4. 1.Koncepcja działań Gminy w świetle nowej perspektywy finansowej Unii 

Europejskiej na lata 2014-2020. 

2.Analiza koncepcji Burmistrza w zakresie długoletnich inwestycji oraz 

zarządzania majątkiem Gminy, w tym zasad zbywania i nabywania 

nieruchomości. 

3. Ocena akcji zimowego utrzymania dróg. 

4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Kwiecień 2015 

5. 1.Ocena stanu przygotowania Gminy do sezonu turystycznego. 

2. Analiza koncepcji i projektów związanych z poprawą estetyki miasta - projekty 

nasadzeń i terenów zielonych w Gminie. 
3.Sprawozdanie z dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym w roku 

Maj 2015 
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2014. 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

6. 1.Analiza i zaopiniowanie sprawozdania finansowego i sprawozdania  z wykonania 

budżetu gminy za 2014 rok. 

2.Analiza wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2014 rok. 
3. Problemy komunikacji gminnej 

4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Czerwiec 2015 

7. Przerwa wakacyjna. Lipiec 2015 

8. 1.Informacja o stanie i zamierzeniach spółek z udziałem Miasta. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Sierpień 2015 

9. 1. Analiza wykonania budżetu Gminy Międzyzdroje za I półrocze 2015r. 

2.Podsumowanie sezonu turystycznego w Gminie. Analiza wniosków 

mieszkańców i turystów zgłaszanych w trakcie trwania sezonu turystycznego. 

3.Wykaz dochodów z dzierżawy obiektów  i terenów gminnych i ich 

przeznaczenie. 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Wrzesień 2015  

10. 1.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014 

i kultury. 

2.Analiza zadań realizowanych przez Związek Gmin Wyspy Wolin. 
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Październik 2015 

 11. 1.Opinia w sprawie opłat taryf za wodę i ścieki. 

2. Zaopiniowanie założeń do  projektów uchwał  w sprawie podatków i opłat 

lokalnych  na 2015 rok. 

3.Podsumowanie realizacji zadań  inwestycyjnych w roku 2015 r. wyznaczenie 

priorytetów na 2016 r. 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Listopad 2015 

12. 1.Opiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2015. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3.Rozpatrzenie spraw bieżących. 

Grudzień 2015 

 

 

5. Określenie lokalizacji na budowę Skate Parku i siłowni plenerowej. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył członek KSKiS radny Filip Szyszkowski, który 

przedstawił założenia Komisji, wypracowane na wcześniejszym posiedzeniu. Komisja 

wskazała 4 lokalizacje: park zdrojowy za Urzędem Miejskim, teren trawnika przy ul. 

Bohaterów Warszawy na wysokości od ul. Plażowej do ul. Poprzecznej, teren boiska dolnego 

(asfaltowego) przy Gimnazjum, teren przy Bałtyckim Parku Miniatur. Komisja analizowała 

plusy i minusy poszczególnych lokalizacji. Jednym z plusów umieszczenia skateparku na 

promenadzie, jest wg Komisji SKiS podniesienie atrakcyjności tego miejsca, a dodatkowo 

młodzież dostanie możliwość zaprezentowania i pokazania swoich umiejętności przechodnią. 

Poza tym, w tym rejonie jest jedna osoba stale zamieszkująca, więc nie byłoby problemu z 

hałasem.  Należy mieć również na uwadze, że konstrukcja skateparku nie generuje już takiego 
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poziomu hałasu, bo obiekt budowany jest najczęściej z żelbetonu. Problemem może być 

natomiast uzyskanie zgody Urzędu Morskiego, bo w tym miejscu przechodzi pas ochronny. 

Co do parku zdrojowego, tu problemem może być uzyskanie zgody Konserwatora Zabytków 

na postawienie obiektu. Lokalizacja obok Parku Miniatur nie zachwyciła członków KSKiS, 

ale pozostała, jako alternatywa. Boisko przy Gimnazjum jest za małe, bo powierzchnia 

skateparku to ok. 500 m2.  

 Radny Adam Jakubowski zasugerował, że można pochylić się dodatkowo nad 

lokalizacją koło ścieku Stary Zdrój, albo na skwerku obok biblioteki. Nie powinno się 

wszystkiego lokować na promenadzie. Zdanie Pana Jakubowskiego podziela radny Sutyła, 

który uważa, że trzeba uatrakcyjniać inne części miasta, nie tylko samą promenadę. 

Odpowiednią lokalizacją na tego typu obiekt jest stadion miejski, który w odczuciu radnego 

nie jest w pełni wykorzystywany. Skatepark idealnie wpasowałby się w to miejsce, gdyż jest 

już tam pewna baza sportowa, jest dozorca stadionu i administrator, co znacznie ułatwiłoby 

monitoring i bezpieczeństwo użytkujących. Według radnej Iwony Czyż można zastanowić się 

nad ulokowaniem skateparku na działce na ul. Komunalnej albo na polu namiotowym przy ul. 

Niepodległości. Nie można wszystkiego stawiać na promenadzie, gdyż są opinie ludzi, że to 

jest teren zielony i przeznaczony do wypoczynku. W kwestii pola namiotowego, wyjaśniono, 

że jest to teren prywatny, a co do ul. Komunalnej, Komisja uważa, że skoro pierwotne 

przeznaczenie tej działki jest na garaż wielopoziomowy to warto pozostawić taką możliwość, 

biorąc pod uwagę problemy z parkowaniem w sezonie. Jednakże w przypadku braku innej 

lokalizacji, teren ten może być wskazany, jako alternatywa. Po wysłuchaniu argumentów, 

radna Czyż jest za propozycją lokalizacji na stadionie miejskim, podobnie jak radny Węglorz. 

Trzeba tylko ustalić stan prawny boiska kortów tenisowych. Zdaniem radnego Krzysztofa 

Szlaskiego najodpowiedniejszym miejscem jest stadion, gdyż park zdrojowy jest usytuowany 

w depresji, co powoduje częste jego zalewanie. Co do lokalizacji koło ścieku Stary Zdrój, 

radny uważa, że to miejsce jest za bardzo oddalone i ciężko będzie je monitorować, a dzieci 

muszą mieć zapewniony odpowiedni poziom bezpieczeństwa. Radny Mateusz Bobek 

podziela opinię dot. promenady i uważa, że najlepszą  lokalizacją na skatepark jest stadion 

miejski.  

 

Przewodniczący Komisji zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Podsumowując dyskusję, Komisja wskazała 4 lokalizacje: 

1) stadion miejski, 

2) promenada, 

3) teren obok Parku Miniatur, 

4) teren pomiędzy ul. Komunalną 

Według Komisji najbardziej skrajnymi propozycjami jest lokalizacja przy promenadzie i 

terenu obok Parku Miniatur. Komisja najbardziej przychyla się do opcji usytuowania 

skateparku na stadionie miejskim. Pozostaje kwestia regulacji stanu prawnego. Ponad to 

Komisja uważa, że należy zorganizować spotkanie, w celu skonsultowania tego zagadnienia z 

młodzieżą i ew. z firmą, która buduje takie obiekty. Komisja po uzyskaniu informacji dot. 

wskazanych terenów powróci do zagadnienia. 

 

6. Analiza funkcjonowania i finansowania Hali Sportowej im. Andrzeja Grubby. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła Dyrektor SP 1 w Międzyzdrojach Pani Iwona 

Banachowicz razem z pracownikiem Hali Sportowej Panem Rafałem Błocianem oraz Zarząd 

Klubu Tanecznego Jantar w osobach: Pani Anna Zjawińska, Pani Magdalena Kaszubowska 
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oraz Pan Jarosław Marchalewski. Goście zostali zaproszeni na Komisję w związku z 

wystosowanym przez Dyrektora SP 1 pismem, w którym informuje się o zniszczeniach 

parkietu przez tancerzy oraz koniecznością wyremontowania parkietu.  

 Głos zabrała Pani Banachowicz, która wyjaśniła, że istnieje konieczność 

wypracowania kompromisu i stanowiska w sprawie Hali Sportowej. Hala funkcjonuje 4 lata i 

już pojawia się konieczność cyklinowania podłogi i malowania linii. Dziury w parkiecie 

powodują mniejszą atrakcyjność tego miejsca dla drużyn, co powoduje mniejsze środki 

związane z wynajmem Hali. Zniszczenia pojawiły się w sektorze 1, gdzie trenuje Klub Jantar. 

Nikt nie neguje pracy i osiągnięć zespołu, bo to jest niepodważalne, ale jest problem 

wgnieceń, są zatarte linie i zdarty lakier. W związku z tym zostało rozwiązane porozumienie z 

Klubem na korzystanie z Hali. Na podstawie informacji od firmy budującej parkiet, okazało 

się, że jego żywotność oszacowano na 40 lat, przy założeniu, że cyklinowanie będzie raz na 

12 lat. Po 4 latach użytkowania okazuje się, że cyklinowanie jest już potrzebne, a to nie wróży 

trwałości podłogi przy zakładanych 40 latach. Pytanie, czy Rada przyzna środki na 

wykonanie tego remontu, co przełoży się na pozyskanie większych środków z wynajmu Hali. 

Pan Błocian dodał, że należy pamiętać o charakterystycznym ruchu tanecznym. Stopa ma 

ciągły styk z podłożem, co powoduje szybsze ścieranie parkietu. Na wszystkich sektorach jest 

jednakowa liczba godzin wykorzystywana przez kluby sportowe. Jednakże największe 

zużycie jest w sektorze 1, gdzie ćwiczy Klub Jantar. 

 Radna Iwona Czyż zauważyła, że na spotkaniu dot. budżetu na rok 2015, Pani 

Dyrektor nie wspomniała o konieczność remontu parkietu na Hali. Ad vocem Pani 

Banachowicz powiedziała, że w roku 2015 nie przewiduje się remontu. Parkiet musi 

wytrzymać. To jest tylko informacja, że taki remont w roku 2016 będzie koniecznością, jeśli 

Hala ma zarabiać na siebie. Pani Dyrektor nadmieniła, że wszelkie usterki i spostrzeżenia są 

przedkładane do Referatu Infrastruktury Technicznej i Inwestycji. Szkoła nie brała udziału w 

projektowaniu Hali. Aby obecnie Hala mogła zarabiać linie są doklejane, ale to nie spełnia 

oczekiwań drużyn wynajmujących obiekt. Poza tym pojawia się tu problem nie 

wykorzystywania w pełni godzin przez kluby sportowe, a w tym czasie Hala mogłaby zostać 

wynajęta za odpłatnością. Kluby sportowe zamawiają konkretną ilość godzin według ich 

zapotrzebowania, ale często zdarza się, że na zajęcia przychodzi tylko kilka osób i sektor nie 

jest w pełni wykorzystywany. Dzieje się tak, dlatego, że kluby nie mają limitu godzinowego.  

 Według Komisji trzeba pochylić się nad tym tematem i zastanowić się nad 

limitowaniem godzinowym dla klubów. 

 

 Przewodniczący Mateusz Bobek poprosił o przedstawienie stanowiska Klubu 

Tanecznego Jantar. Głos zabrał Pan Marchalewski, który nie zgadza się z zarzutem, że 

tancerze niszczą parkiet. Zostały zaprezentowane buty z zabezpieczeniami na obcas, które 

uniemożliwiają robienie dziur w parkiecie. Pan Marchalewski zwrócił uwagę, że sektor, w 

którym ćwiczy Klub znajduje się przy wejściu do Hali ze szkoły, co powoduje, niesienie 

piasku i brudu na parkiet. Nie pilnuje się nakazu zmieniania butów wchodzącym na sale. 

Sami tancerze rozgrzewkę przeprowadzają na boso i dopiero później zakładają specjalne 

obuwie. Pani Zjawińska dodała, że treningi odbywają się 2 razy w tygodniu po 4-5 godzin. 

Dodatkowo rodzice dowożą dzieci do Wolina, gdzie odbywają 3 trening. Jest to dość 

uciążliwe zarówno dla dzieci jak i rodziców. W weekendy zostaje wynajmowana sala w 

gimnazjum, ale nie spełnia ona oczekiwań tancerzy, gdyż jest za mała, ale młodzież musi 

gdzieś trenować. Są to trudne warunki, do których trzeba się dostosować. Sala w MDK, gdzie 

wcześniej ćwiczył Klub również jest za mała.  

 Według radnego Józefa Bogusława Sutyły nie uda się dociec, kto zniszczył parkiet. 

Trzeba zastanowić się nad rozwiązaniem problemu jego remontu. Radny Bobek dodał, że być 

może problem tkwi w niewłaściwej nawierzchni, która nie jest przeznaczona na tańce.  
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 Ad vocem Rafał Błocian wyjaśnił, że parkiet jest stworzony stricte dla koszykarzy, 

którzy są zadowoleni z nawierzchni. Pani Dyrektor dodała, że jedną z propozycji rozwiązania 

problemu jest zwiększenie środków na remont auli i położenie nawierzchni, która spełni 

oczekiwania Klubu Jantar. Pytanie, czy Zarząd zgodzi się, żeby przenieść część godzin na 

treningi w to miejsce? 

 Pani Zjawińska poinformowała, że aula jest za mała, bo tancerze potrzebują minimum 

pow. 12 na 16 m2. W jednej grupie jest od 24 do 28 tancerzy i powierzchnia auli jest dla nich 

nie wystarczająca. Obecnie może tam ćwiczyć grupa najmłodszych dzieci w wieku 6-7 lat, ale 

to również nie rozwiązuje problemu. 

 Według radnego Mateusza Bobka aula to jest jakaś alternatywa. Trzeba mieć na 

uwadze, że zapewne większość klubów tanecznych na terenie województwa nie ma idealnych 

warunków do ćwiczeń na odpowiednio gabarytowo salach. Z kolei radny Krzysztof Szlaski 

uważa, że docelowo trzeba wymienić cały parkiet i położyć taki, który będzie trwalszy i na 

którym będą mogły bez problemowo ćwiczyć wszystkie kluby sportowe. 

    

--------------wyszedł radny Józef Bogusław Sutyła, 6 radnych obecnych na posiedzeniu---- 

 

STANOWISKO:  

1) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu wnosi o podpisanie nowego 

porozumienia pomiędzy Szkołą Podstawową Nr 1 im. Bolesława Chrobrego w 

Międzyzdrojach, a Klubem Tanecznym Jantar na korzystanie z sektora w Hali 

Sportowej im. Andrzeja Grubby. Ponad to Komisja przychyla się do opcji 

cyklinowania parkietu i malowania linii, jednakże wnosi do Dyrektora SP 1 Pani 

Banachowicz o wystosowanie min. 3 zapytań do firm specjalizujących się w tym 

zakresie o złożenie oferty na wykonanie tych robót. Po zapoznaniu się z ofertami, 

Komisja poszuka środków na ten cel w budżecie 2016. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało 5 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

2) Komisja wnosi o zweryfikowanie, ile jest wykorzystywanych godzin przez wszystkie 

kluby sportowe korzystające bezpłatnie z Hali sportowej, w celu ustalenia 

faktycznego zapotrzebowania, a następnie spotkanie z Komisją i przedstawienie 

wniosków. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało 7 radnych. (przyszedł radny Józef Bogusław 

Sutyła) 

 

7. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

1) Komisja ustaliła termin spotkania przedsesyjnego na dzień 21.01.2015 r., godz. 10.30. 

2) Radny Jan Węglorz zwrócił uwagę, że 6.01.2015 r. skończyła się umowa na szalety 

pod molo. Dlaczego przetarg nie został zorganizowany w grudniu? 

3) Radny Krzysztof Szlaski zwrócił uwagę na brak oświetlenia niektórych części miasta. 

Czym to jest spowodowane? Radna Klucha zapytała, czy została podpisana umowa? 

Radny Mateusz Bobek odczytał treść interpelacji, którą złożył w tym temacie.  

Na posiedzenie Komisji został zaproszony Kierownik ITI Pan Tadeusz Konopacki, 

który wyjaśnił, że umowa będzie podpisana z dniem 15.01.2015 r. Burmistrz nie podpisał 

umowy w grudniu, gdyż nie zgadzał się z warunkami, jakie przedstawił Eneos tj. wyższa 

stawka i wyższe ceny za obsługę latarni gminnych. Po konsultacjach z Kancelarią Prawną, 

została przesłana umowa ze stawkami, na które gmina może się zgodzić. Trochę czasu 

potrwało zanim Eneos przystał na nasze warunki. W między czasie odbyło się również 

spotkanie, na którym negocjowano warunki. Poruszono kwestię braku oświetlenia. Eneos 



 7 

tłumaczył się tym, że w pierwszej kolejności były naprawiane sieci w gospodarstwach 

domowych, a w drugiej kolejności latarnie uliczne. Awarie były spowodowane 

warunkami atmosferycznymi.  

Radna Iwona Czyż zapytała, czy w umowie na 2014 rok był zapis mówiący o 

odszkodowaniu za brak oświetlenia? 

  Pan Konopacki wyjaśnił, że jest 7 dni na naprawienie usterek. Po tym terminie Urząd 

może dochodzić kar umownych. Za okres od listopada 2014, kiedy pojawiły się usterki, 

odszkodowania nie będziemy dochodzić, gdyż, aby można było to zrobić usterka musi 

trwać co najmniej 7 dni. W tym przypadku były dni, w których latarnie na promenadzie 

się świeciły i już nie można było składać reklamacji, bo nie było zachowanego terminu. 

Nawet gdyby Gmina poszła z tą sprawą do Sądu, przegrałaby, bo Eneos wywiązał się z 

warunków umowy. Komisja zapytała, czy są przeprowadzone kontrole oświetlenia w 

mieście. Pan Kierownik wyjaśnił, że kontrole zazwyczaj są przeprowadzane raz na 

kwartał. W ostatnim czasie pracownik Urzędu odpowiedzialny za oświetlenie 

przeprowadzał wieczorną kontrolę i spisywał, na jakich ulicach nie ma oświetlenia, co 

niezwłocznie na drugi dzień zostało zgłoszono do Eneosa. Pan Konopacki dodał, że 

dopóki gmina nie wymieni wszystkich lamp na swoje, to musi co roku podpisywać 

umowy. 

 Według radnego Jana Węglorza, taką kontrolę powinna przeprowadzać Straż Miejska. 

Strażnicy jeżdżą po mieście również wieczorami, więc mają ogląd, na jakich ulicach jest 

oświetlenie, a na których go brakuje. Wtedy sporządziliby notatkę służbową i przedłożyli 

Panu Konopackiemu do dalszego wykorzystania. 

 Komisja zgadza się z uwagą Pana Węglorza, aby w przypadku braku oświetlenia Straż 

Miejska zgłaszała takie usterki. Komisja prosi o przedstawienie umowy na ten rok i 

poinformowanie i wyjaśnienie mieszkańcom na sesji, kwestii związanej z brakiem 

oświetlenia.   

4) Radna Iwona Czyż poruszyła kwestię zakupu sprzętu do nagrywania sesji, komisji i 

informowania mieszkańców o poczynaniach radnych za pomocą Internetu. Radny 

Bobek dodał, że chodzi tu przede wszystkim o jawność i przepływ informacji do 

mieszkańców. Można porozmawiać z firmą Sat Kabel, która transmituje sesje w 

kablówce o umieszczanie materiałów filmowych w Internecie. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo dot. 

gryfa pomorskiego i wezwanie i spr. nauczycieli. 

 

8. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego. (nie zgłoszono) 

9. Zakończenie posiedzenia . 

 
W związku z wyczerpaniem porządki obrad Przewodniczący Komisji Mateusz Bobek 

zamknął posiedzenie, godz. 15.30. 

 

protokołowała: 

Sylwia Jakubowska 


